
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι στόχος του Υπουργείου 
Εθνικής Άμυνας είναι η πλήρης διερεύνηση όλων των περιστατικών, με κύριο μέλημα την 
αποτροπή ανάλογων περιστατικών στο μέλλον. Για τη διοικητική και δικαστική διερεύνηση 
των υποθέσεων έχουν αναληφθεί όλες οι απαιτούμενες ενέργειες, οι οποίες δεν έχουν ακόμη 
ολοκληρωθεί. Ειδικότερες λεπτομέρειες δεν κοινοποιούνται μέσω της παρούσας διαδικασίας, 
για λόγους προστασίας των προσωπικών δεδομένων και του ιατρικού και δικαστικού 
απορρήτου. 

Επιπρόσθετα, το νομοσχέδιο για τα στρατιωτικά νοσοκομεία, το οποίο αναμένεται 
να εισαχθεί προς συζήτηση και ψήφιση στη Βουλή των Ελλήνων, είναι μία μεγάλη 
μεταρρύθμιση και αποσκοπεί στην πλήρη αναδιοργάνωση και ουσιαστική αναβάθμιση των 
παρεχόμενων υγειονομικών υπηρεσιών, τόσο στους εν ενεργεία και εν αποστρατεία 
στρατιωτικούς, όσο και στον γενικό πληθυσμό, με την αντιμετώπιση παθογενειών. 
Διασφαλίζει την οικονομική αυτοτέλεια των στρατιωτικών νοσοκομείων, την αντιμετώπιση 
λειτουργικών προβλημάτων σε αυτά και εισάγει δείκτη διασφάλισης ποιότητας ώστε να 
εντοπίζονται δυσλειτουργίες και να διορθώνονται αυτόματα. Τέλος, δίνει τη δυνατότητα στους 
στρατιωτικούς γιατρούς να ασκούν χρόνο διοίκησης και εντός των στρατιωτικών 
νοσοκομείων, γεγονός που θα συμβάλει στην καταπολέμηση του ζητήματος της 
υποστελέχωσης και στη βελτίωση των παρεχόμενων υπηρεσιών. 
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